

Date	day日/month月/year年
填表日期:	2021/6/18

Dear Madam/Sir:

尊敬的先生/女士

We are delighted to advise that your request to open a HSBC corporate account has been successfully completed with effect from **13/11/2014**. We are honoured that you have chosen HSBC as your business partner. Your account details are as follows:

感谢您选择汇丰银行作为您最坚定的商业合作伙伴，您在我行开立的账户已经成功，并于**2014年11月13日**起正式生效。具体账户相关信息如下：

Account Details 帐户信息

Customer's Name in

Chinese: 陶氏化学（上海）有限公司

客户中文名称:

Customer's Name in English:

客户英文名称: DOW CHEMICAL (SHANGHAI) CO., LTD

Account Number 账号	Currency 币种	Account Details 账户类型	P.S. 备注
351-000252-055	美元/USD	外币经常项目账户/FCY Settlement Account	

Beneficiary's Bank

受益银行名称:

HSBC Bank (China) Company Limited, Shanghai Branch

汇丰银行（中国）有限公司上海分行

Branch Address

银行地址:

35/F, HSBC Building, Shanghai ifc, 8 Century Avenue, Pudong, Shanghai 200120, P.R.China

中国上海市浦东新区世纪大道8号上海国金中心汇丰银行大楼35楼, 200120

SWIFT CODE:

HSBCCNSH

Contact Information 联系方式

Relationship Manager

Jo Xu

Tel: 021 38881969

Email: jojwxu@hsbc.com.cn

We look forward to serving you as your bank, both locally and through our unrivalled global network. Should you wish to use our on-line banking service, or to find out more about our full range of products and services, please contact your Relationship Team above.

我们期待以我们全球的网络，在任何地方继续为您提供最及时的、最优质的服务。如果您希望使用我们的网上银行服务，或者想浏览我们全部的产品，请联系您的客户关系团队。

Thanks and regards,

致以诚挚的问候！

Global Banking, Shanghai Branch

HSBC Bank (China) Co., Ltd.

汇丰银行（中国）有限公司上海分行

